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Dagsorden 

 
Velkommen og indledning 

 
Tine Nielsen regionsformand 

Oplæg om regionsbestyrelsens arbejde og om hvordan  

TR kan understøtte arbejdet. Hvordan kan Tine understøtte TR´s arbejde lokalt? 

Kommunal og regionsvalg – hvilke aktiviteter er i gang? 

Ex. Ordinært Repræsentantskabsmøde d. 25. november 

Medlemsmøde d. 20. november. 

  

Økonomiske rammer, der strammer - de mange besparelser og den fysioterapeutiske kvalitet. 

Hvad er TR´s rolle og på hvilken måde kan vi understøtte arbejdet for et godt og attraktivt  

arbejdsmiljø på arbejdspladsen. 

Oplæg v. Benedicte Fenger, leder i Fredensborg kommune 

 

TR møder i det nye år? 

Oplæg v. Charlotte Larsen 

Hvordan danner vi de bedste netværk? 

Skal vi fortsætte som nu eller gøre noget andet? 

Ideer efterlyses, så vores møder bliver spændende og relevante. 

 

Fusionen mellem FTF og LO 

Oplæg v. Anders Lorentzen.  

Politisk konsulent i Danske Fysioterapeuter. 

Hvilke perspektiver er der for Danske Fysioterapeuter  

og for TR? 

 

OK 2018 – kort fra medlemsmødet. 

Valgt af TR i oktober måned. 

Valg af suppleant til den geografiske plads i TRR( Tillids Repræsentant Rådet) 

Forberedelse til Årskonferencen 

Evt. 

Evaluering af mødet. 

 

Referat:  

Ad 1 Velkommen og indledning 

Charlotte bøde velkommen – da vi ikke var så mange tog vi en kort præsentationsrunde. 

Det er ærgerligt at kun ca. 20 % af tillidsrepræsentanterne i region H har prioriteret at komme. 

Vi plejer at være en del flere. Vi talte om at det også er uheldigt at vi blev nødt til at flytte mødet. 

Mange er pressede af driften på arbejdet. 



 

 
Ad 2. Tine Nielsen regionsformand. Oplæg om regionsbestyrelsens arbejde og om hvordan 

 TR kan understøtte arbejdet. 

Tine fortalte om regionsbestyrelsesarbejde. Der er komme flere nye medlemmer og vi er i gang med 

at prioritere vores arbejde. Vi har valgt at have Fremtidens Sundhedsvæsen som hovedoverskrift og 

har herudover valgt at arbejde med rehabilitering day one, forebyggelse og ulighed i sundhed samt 

styringsparadigmer. 

I forbindelse med kommunal og regionsråds valg er der fra Danske Fysioterapeuter skrevet rundt til 

alle kommunerne og der er lavet en Danmarkskort. Her kan man læse forslag til indsatser som vi 

kunne foreslå. Det er smart at kunne trække dem ind i valgkampen.  

https://fysio.dk/kv17 

 Tine opfordrer til at vi som TR deltager i lokale valgmøder og søger indflydelse og påvirkning. 

Der afholdes ekstraordinært Repræsentantskabsmøde d. 25. november. 

De emner der er på dagsordenen er ny arbejdsmarkedsmodel og fusionen FTF/LO. 

I kan læse mere på fysio. ift. oplæg, når vi nærmer os. 

Der afholdes medlemsmøde d. 20. november i Holmbladsgade kl. 16.30 – 20, hvor vi gennemgår 

materialet til Rep. Tilmelding via hjemmesiden. 

 

Ad.3  Økonomiske rammer, der strammer - de mange besparelser og den fysioterapeutisk 

Kvalitet. Benedicte Fenger Fredensborg kommune holdt oplæg – se medsendte slides. 

Herudover bidrog Helle Graa fra Gladsaxe og Tina Friman fra Egedal med deres erfaringer i 

forbindelse med besparelser. 

Vi havde i den efterfølgende drøftelse følgende gode råd: 

TR rolle er bla. at skabe samarbejdssporet. 

Forandringer og forslag til effektiviseringer skal være meningsfyldte – så er det lettere at arbejde 

med. 

Alle overholder de aftaler der er indgået 

Involvering, indflydelse og inddragelse fra starten 

Brug MED og TRIO samarbejdet  

Tal om tingene i freds tid , hvis det er muligt 

Kommunikation og dialog hele tiden, gerne gentagelser og nyt, når vi ved mere. 

Brug Danske Fysioterapeuter og regionsformanden, som har nogle muligheder for at reagere end vi  

har som ansatte. 

Lav en ”leanproces” 

Det giver et stærkt sammenhold at have været igennem en proces. 

Det giver også et stærkt socialt sammenhold. 

Drøft Social Kapital, hvor kan I sætte ind? 

Mål trivslen 

Prioriteringsdagsorden fx 3 x 15 min i ugensløb. Er forsøgt i Egedal kommune 

Hvad kan vi gøre mere af? Gøre Fysioterapien tydelig, så den ikke er nemt at komme uden om eller 

nedprioritere. 

 

 



 

 

 
Ad 4. TR møder i fremtiden. 

Vi talte om vi kunne afholde møderne formiddage eller eftermiddage.  Spørgsmålet er om vi bedre 

udnytter tiden, da transporten og frokost skal lægges oveni og inden man kommer retur til 

arbejdspladsen er dagen næste gået?? 

Evt. holde fælles møde formiddage og så dele os om eftermiddagen. Der hvor der er to dages 

årskonference, så nøjes med at have et fælles TR netværksmøde. 

Det er vigtigt, at gøre kollegerne klar på hvad du går til af møder. Det er vores mulighed for at 

klæde hinanden på til at varetage TR opgaverne. Vigtigt med viden til og fra Danske 

Fysioterapeuter og at klæde de valgte repræsentanterne på. 

Gode ideer og emner modtages gerne. 

Vi aftalte at Charlotte Larsen og Nina Sandholdt fortsætter med at planlægge møderne og tager 

ideerne til sig. 

 

Ad 5. Fusionen FTF/LO. Oplæg V. Anders Lorentzen politisk konsulent i Danske Fysioterapeuter. 

Se medsendte slides. 

Der blev stillet spørgsmål, som var svære at svare på da processen ikke er så langt endnu. 

Fordele og ulemper for Danske Fysioterapeuter drøftes også på det ekstraordinære Rep. møde i 

november. Kom til medlemsmødet d.20. november og bliv klogere på emnet. 

 

Ad 6. OK 2018 – kort fra medlemsmødet. 

Der er afholdt medlemsmøde med information og kravsindsamling. Det var et rigtigt godt møde, 

Med tilpas mange unge og gamle fysser. Vi foretog elektroniske kravsprioriteringer og det var ret  

sjovt. Vi planlægger et medlemsmøde før afstemningen om OK formentlig i marts 2018. 

 

Ad 7. Valgt af TR i oktober måned. 

Der afholdes valgt til TR  og FTR her inden udgangen af oktober måned. 

På hjemmesiden kan man finde mere information om valg.  

Husk at tilmelde ny eller genvalg ind til Danske Fysioterapeuter. Og afmelde hvis I ikke vælges. 

 

Ad 8. Valg af suppleant til den geografiske plads i TRR( Tillids Repræsentant Rådet) 

Vi skal vælge en suppleant for Charlotte, som er valgt for 2 år ved sidste årskonference. 

Suppleanterne vælges for 1 år ad gangen. Anette Lykkegaard var villig til genvalg og blev valgt 

Uden modkandidat. Tillykke med valget. 

På årskonferencen skal der vælges suppleanter for de overenskomstpladser der er i TRR. 

Andes Jæger er villig til genvalg på den regionale plads og Birgitte Greby er villig til genvalg på  

den kommunale post. Andre interesserede opfordres til at overveje evt. at stille op. 

 

Ad 9. Forberedelse til Årskonferencen 

Vi skal på årskonference d. 24. og 25. oktober. Der er mange spændene oplæg - vi skal høre 

 

 



 
  

Jacob Torfing om den offentlige sektor i går, i dag og i morgen, Jonathan Steen om Framing – det 

lille ord, der gør den store forskel, Arbejdsmarkedets parter og dig som TR med forskellige oplæg 

og paneldebat og nyt fra  Danske Fysioterapeuter v.Tina Lambrecht og Nicolai Robinson om 

Ok 2018. 

Der er en enkelt artikel at læse som forberedelse. 

 

Ad 10. Evt. 

 Der er kommet rapport om MED arbejdet og Den Danske Model – medsendes referatet. 

 Der er afholdt medlemsmøde om rehabilitering §83 a. 

Det var et godt møde – skal hilse fra det formum. De vil invitere igen om ca. ½ år. 

  

Ad 11Evaluering af mødet. 

Det var et fint møde. 

Emner til næste møde var dokumentation og autorisation, digitalisering skal give plads til 

mennesker og kønspolitik/løn. 

 

Der udsendes en årsplan med mødedatoer for 2018 i slutningen af året. 


